
Jegyzőkönyv

Készült a Győr-Moson-Sopron Megyei Tekézők Szövetsége Elnökségi üléséről,
 Győrben , 2016 szeptember 14-én 16 órakor.

Jelen vannak:  Kocsis-Katona Imre,  Gecseiné Pöltz  Ildikó,  Weinacht  János,  Makk
Ferenc elnökségi tagok,  és Máté Ernő. (távol Gosztola Gábor és Némethné Varga
Beáta főtitkár.)
Az Elnökség jegyzőkönyvvezetőnek Máté Ernőt, hitelesítőnek Gecseiné Pöltz Ildikót
és Makk Ferencet választotta.
Az ülésen Kocsis Imre elnök köszöntötte a jelenlevőket. Javaslatára a jelenlévők egy
perces néma felállással tisztelegtek a két napja váratlanul elhunyt Varga Rudolf, a
Mosonszentmiklós SE teke szakosztályvezetője, korábbi játékosa emlékének.

Napirendi pontok:
1./ A 2016/17 évi Csapatbajnokság  beinddítása, tapasztalatok összegzése.
A Versenybizottság beszámolóját Máté Ernő terjesztette elő. 12 csapat nevezett a
Területi  csb-ba  visszatérő  csapat  a  Károlyháza,  sajnos  a  Lajta-Hanság  és  a
Máriakálnok nem nevezett. A sorsolást később tudtuk csak kiküldeni a csapatoknak,
gondot jelentett,  hogy az Országos versenynaptár augusztus 17-én még nem volt
ismert.  A  bajnokság  rendben  beindult,  néhány  csapat  még  nem  küldte  meg  a
versenyengedélyek másolatát.
A  beszámolót  az  elnökség  az  1/20160914 számú  határozatával  egyhangúlag
tudomásul vette.
2. / Főtitkári beszámoló az aktuális feladatokról.
Némethné Varga Beáta  távolléte  miatt  írásban számolt  be.  Kiemelte,  hogy újabb
játékvezetői  képzést  kellene  szervezni.  Szükségesnek  tartotta  úgynevezett  liga
értekezlet  tartását,  melyen  a  területi  csb.  csapatvezetői  is  részt  vennének.
Javaslatára az Elnökség a 2/20160914 számú határozatával úgy döntött, hogy a liga
értekezletet 2016. november 14- én hétfőn 17 órára az Arizóna klubba  összehívja.

3./  A  Műszaki  bizottság  beszámolója  a  pályahitelesítésekről  és  azok
visszaellenőrzésekről.
A  műszaki  bizottság  vezetője  Varga  György  nem  volt  jelen  az  ülésen,  ezért  az
elnökség levette napirendről, a témát decemberi ülésén tárgyalja. 
Elhangzott,  hogy a területi csb. mérkőzéseinek pályái  hitelesek, mindegyik 3 éven
belül  van. A bajnoki rajt  előtt  a Lajta,  a Mosonszentmiklós, a Mosonszolnok és a
Károlyháza  pályája  lett  minősítve,  kiegészítve  a  Dunaszegi  pályával,  melyen  a
Győrújfalu NB.II. mérkőzést is játszik.

4./  Megyei  ifjúsági,  serdülő  lány  és  fiú,  valamint  a  szenior  „A”  és  „B”
versenykiírások elfogadása, a versenyhelyszínek kijelölése.
A Versenykiírás tervezeteket a Vb nevében Máté Ernő terjesztette elő. Az elnökség
néhány  kiegészítéssel,  pontosítással  az  egyéni  versenyek  versenykiírásait  és
helyszíneit  a 3/20160914 számú határozatával egyhangúlag elfogadta.

5./  Utánpótlás  bizottság  beszámolója  az  Országos  programból  a  megyére
háruló feladatok végrehajtásáról.
Weinacht János szerint a 2015. decemberi program még nincs elfogadva, ezért azt
javasolta,  hogy  annak  Országos  elfogadása  után  határozzuk  meg  a  ránk  jutó
feladatokat.
Az elnökség a  napirendet levette a mai ülés napirendjéről,  noha a témát igen
fontosnak tartja.
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6. /Egyebek:
Kocsis-Katona Imre elnök felolvasta  a főtitkár levelét, távolléte okát. 
Miért is nem megyek az elnökségi ülésre?
„Pénteken jött a levél, hogy a kapuvári gyámhivatal szerdára rendel be a gondnoki 
beszámoló megtartására, lehet hogy halasztható lenne, de nincs szándékomban 
igen közeli hozzátartozómat hátrébb sorolni a fontossági sorrendbe. Mintha a sors 
sem akarná hogy az Elnökségi ülésre menjek.
Nem könnyű a kialakult helyzet, de nem a makacsság miatt nem mennék ha tudnék. 
Ez nálam tényleg az a határ amit nem lehet átlépni. Nem tudok az Ildikóval egy 
asztalhoz ülni. Úgy tenni mintha semmi sem történt volna. Talán a mérkőzés 
elcsalásán még túl tudtam volna nézni a jövő érdekében, de a családom elleni 
"támadásain, rágalmain" nem tudok és nem is akarok túllépni. Az élet mindig 
igazságos, nekem csak türelmesnek kell lennem. Valójában velem van baja, de a 
kiskorú gyermekemet támadja, aki nem tud védekezni.  A ma megjelent Kisalföld 
cikket olvasva, a cikk egyszerűen szánalmas.
A tekeszeretet, a sporttért való tenni akarás az ami Elnök Úr és az Ernő mellett tart, 
tudom hogy sok mindenben tudok a segítségükre lenni. De nem járok elnökségi 
ülésre amíg az Ildikó az elnökség tagja”
Gecseiné elmondta, hogy őt a közgyűlés választotta, csak az tudja lemondatni. 
Weinacht János elmondta, hogy az elcsalt mérkőzés mindennek az eredője.
Makk Ferenc véleménye, hogy a májusi közgyűlésig nem lehet elhúzni az időt.

Az elnökség testületi döntést nem hozott e személyi ügyben.

Az elnökség soron következő évzáró ülését 2016. december 12. hétfőn 14 órakor
tartja.

Győr, 2016. szeptember 14. 

                                                             Máté Ernő
                                                      jegyzőkönyvvezető

                  Gecseiné Pöltz Ildikó                                       Makk Ferenc
                            hitelesítő                                                    hitelesítő

Kocsis-Katona Imre
          elnök


